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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ v Galante, 
konaného dňa 04.03.2020 o 16.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 

 
 
Prítomní: 
Predseda finančnej komisie: Peter Závodský 

Členovia finančnej komisie: Mgr. László Biró 

 Ing. Štefan Marczibányi 

 Gabriel Molnár 

 Ing. Augustín Popluhár 

 JUDr. Peter Zelinka 

 

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová 

 
Ospravedlnená: PhDr. Marta Vajdová 

 

 
Program: 
1) Zahájenie 
2) Návrh VZN mesta Galanta č. ....../2020 o poskytnutí dotácií z rozpočtu mesta 
3) Návrh VZN mesta Galanta č. ....../2020 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na 

vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na území mesta Galanta 
4) Predĺženie kontokorentného úveru na rok 2020 
5) Organizačno-technická príprava XXXVI. ročníka Galantských trhov v roku 

2020, poplatky za prenájom predajných zariadení a príslušenstva, návrh rozpočtu 
6) Multifunkčné ihrisko na sídlisku Nová Doba 
7) Informatívna správa – nájomné byty 
8) Informatívna správa – sanácia TC Galandia 
9) Rôzne 
10) Záver 
 
 
K bodu č. 1: 

 
Predseda komisie p. Peter Závodský privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie, 
oboznámil ich s programom a zahájil rokovanie. 
Okrem členov finančnej komisie MsZ boli prítomní Peter Paška – primátor mesta, Ing. Juraj 
Srnka, PhD.- prednosta MsÚ, Mgr. Miroslav Psota – zástupca primátora, Ing. Beáta Katonová 
- vedúca finančného a majetkového odd., Mgr. Daniela Amrichová - vedúca OKSaŽP, Eva 
Vašáková – vedúca ORM, Mgr. Ivan Szolga – vedúci odd. právneho a VO, poslanci MsZ – 
Mgr. Juraj Bottka a Zuzana Gauliederová 
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K bodu č. 2: 
Návrh VZN mesta Galanta č. ....../2020 o poskytnutí dotácií z rozpočtu mesta 

- predkladal: Mgr. Szolga 
 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh VZN s nasledovnými 

pripomienkami: 
 v čl. 3 ods. 2 doplniť textáciu ohľadom nevyčerpaných dotácií, nesprávne 

vyúčtovaných dotácií tak, aby bolo znenie jednoznačné 
 v čl. 4 ods. 4 doplniť časovú lehotu stanovenú úradom na odstránenie formálnych 

chýb 

 
 
K bodu č. 3: 
Návrh VZN mesta Galanta č. ....../2020 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na 
vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na území mesta Galanta 

- predkladala: E. Vašáková 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- nie sú predložené varianty, očakával by v materiáli porovnanie ekonomickej návratnosti, 

akým spôsobom je to pre mesto výhodnejšie 
Ing. Srnka, PhD. 
- z príjmu, ktoré mesto obdrží, môže zabezpečiť pre TSMG prostriedky na to, aby sa o parkoviská 

staralo 

P. Závodský: 
- očakával, že na finančnú komisiu bude predložený prepočet, čo je výhodnejšie – či má byť 

prevádzkovateľom mesto alebo TSMG, zachytil aj informáciu, že by mal byť odvod štátu 
v prípade TSMG 0,40 € zo sumy 0,70 € 

Ing. Srnka, PhD. 
- je predložený len odhad príjmu z parkovného na rok 2020 voči rozpočtu a nie budúce možnosti 

vplyvu na odpočty DPH v neskoršom období 

Ing. Popluhár: 
- na základe informácie od audítorky príjem pre mesto nebude zdaňovaný, malo by byť 

výhodnejšie, keď to bude prevádzkovať mesto 
 P. Závodský: 
- odporúčal by priložiť k materiálom do MsZ porovnanie, či by malo byť prevádzkovateľom 

mesto alebo TSMG 
JUDr. Zelinka: 
- rád by doplnil pripomienku, aby to bolo predložené pred zasadnutím 
Ing. Popluhár: 
- navrhuje 7 dní dopredu 
Mgr. Biró: 
- odporúča, aby bola doba spoplatnenia od 8.00 do 17.00 hod. 
- je to len prvý krok, chceme to odskúšať 
P. Závodský: 
- odhadovaný príjem bude v tom prípade o 10% nižší 
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P. Paška: 
- čo sa týka odvodu 0,40 € v prípade TSMG – ide o DPH a daň z príjmu, TSMG si nie na 

všetko uplatňujú DPH, z každého vybratého 1 € by sa odviedlo bezmála 0,40 € 
P. Závodský: 
- ohľadom čl. 6 ods. 3 písm. b) – prečo sú uvedené len bytové domy Revolučná štvrť 957 

a 967 a Štúrova 974. Je potrebné to rozšíriť – špecifikovať rezidenta 
- celý návrh pôsobí, akoby parkovacie karty mali byť osoby a nie autá, je tu previazanosť 

ŠPZ na vlastníka auta a na trvalý pobyt? Nie je to moc komplikované, nebolo by lepšie 
naviazať to iba na ŠPZ? 

JUDr. Zelinka: 
- uprednostňujeme ľudí, čo tu pracujú alebo podnikajú pred tými, ktorí sú občania Galanty 
- považuje za dobrú myšlienku, dať možnosť požiadať o kartu všetkým, inak je to 

diskriminačné 
- nerozumie, prečo by mal mať výhody napr. Okresný súd, prokuratúra atď. 
- rozumie, že mesto dá výhody svojim zamestnancom, ale prečo aj iným 
Ing. Srnka, PhD.: 
- keď je niekto zamestnaný v Galante, tak zaberá miesto 
JUDr. Zelinka: 
- je spracovaný nejaký prepočet, koľko miest potom zostane? Lebo ak nezostanú - rozdajú 

sa len parkovacie karty a nebudeme mať z automatov nič, tak sa to neoplatí 
Ing. Srnka, PhD.: 
- asi 70% miest zostane na platené parkovanie a na 30¨% budú vydané karty 
Mgr. Psota 
- keď bude zavedené platené parkovanie, tak sa parkovacie miesta uvoľnia – ľudia budú 

hľadať nespoplatnené parkoviská 
- bolo by dobré týmto ľuďom za určitý poplatok zabezpečiť miesto (na platenom 

parkovisku), keď jeho bude obsadené 
JUDr. Zelinka: 
- súhlasí s týmto návrhom, ale sa obáva, či nenastane situácia, že budú obsadené parkovacie 

miesta týmito ľuďmi, čo nebudú mať kde parkovať a nezostanú miesta na spoplatnenie 
Mgr. Psota: 
- je potrebné hľadať optimálny model spoplatnenia 
P. Závodský: 
- zavedením získame skúsenosti 
- bolo by lepšie vydávať kartu na evidenčné číslo auta 
E. Vašáková: 
- karta musí byť na evidenčné číslo, lebo inak môže prísť k obchodovaniu s kartou 
JUDr. Zelinka: 
- vlastník/držiteľ 
G. Molnár: 
- treba dať pozor, aby nebola diskriminácia, komu sa dá karta rezidenčná 
Ing. Srnka, PhD.: 
- kartou rezidenta chceli zvýhodniť tých, ktorí tým najviac trpia 
Mgr. Psota: 
- karta rezident znevýhodňuje držbu druhého, tretieho a ďalšieho vozidla 
- kartu abonent si môže kúpiť každý, kto pracuje/podniká v meste 
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Mgr. Biró: 
- ohľadom diskriminácie – obyvateľ napr. sídl. JAS bude diskriminovaný, lebo si bude 

musieť kúpiť kartu; nie tí ostatní, ktorí si nemôžu kúpiť 
- odporúčal by rozšíriť tie bytové domy pri OD Jednota 
- poplatok za kartu rezident by nechal, kartu abonent by navýšil 
JUDr. Zelinka: 
- navrhoval by pre tých, ktorí bývajú v dotknutých bytových domoch najnižšiu sumu, potom 

pre obyvateľov Galanty a potom pre ostatných 
E. Vašáková: 
- ak bude karta pre obyvateľov Galanty, tak potom nastane situácia, že tie miesta obsadia 

obyvatelia Galanty 
Ing. Marczibányi: 
- navrhuje dať obyvateľom Galanty napr. 10 €/mesiac, odskúšajme to a uvidíme 
Mgr. Biró: 
- teraz sa riešia 3 parkoviská a nie celé mesto, potom nastane otázka ako riešiť všetkých 

občanov 
- navrhuje rozšíriť rezidenta pri OD Jednota a abonenta navýšiť 
P. Závodský: 
- išiel by jednoduchou cestou 
- navrhuje rezidentom v čl. 6 ods.3 písm. a), b) a c) – 30 €/rok, ďalšie auto 90 €/rok 
- v čl. 6 ods.3 písm. b) rozšíriť o ul. Obrancov Mieru, štvrť SNP 
JUDr. Zelinka: 
- v čl. 6 ods. 4 písm. a) doplniť „alebo je obyvateľom mesta Galanta“ 
Mgr. Biró: 
- cieľom je, aby boli miesta voľné...prečo by mal byť zvýhodnený taký občan, ktorý má 

trvalý pobyt v Galante? 
P. Závodský: 
- je potrebné ochrániť rezidenta 
Ing. Marczibányi: 
- bolo by dobré, keby boli ľudia prinútení prihlásiť sa na trvalý pobyt do Galanty a priniesli 

dane pre mesto 
P. Závodský: 
- do budúcna sa dá nad týmto uvažovať, že zvýhodňovať ľudí, ktorí sú daňovo viazaní na 

mesto Galanta; nateraz to však v materiáli nie je zapracované 
Ing. Marczibányi: 
- chápe to, ale chce aby sa s týmto pracovalo na meste, aby sa to bralo do úvahy 
Ing. Popluhár: 
- vyjadril túžbu, aby sa následné VZN podpísalo primátorom a už to generovalo nejaké 

príjmy, aby sa to spustilo a vychytali sa chyby 
Ing. Srnka, PhD.: 
- treba sa pozrieť na parkovné miesto a jeho obsadenosť počas pracovného dňa, kedy bude 

obsadené človekom, ktorý tu pracuje  
- zamýšľa sa nad schémou – býva v Galante, pracuje v Galante, ostatní 
P. Závodský: 
- je potrebné to zjednodušiť – ochrániť rezidenta a dať ešte nejakú ročnú kartu 
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JUDr. Zelinka: 
- dať iba jednu sadzbu pre hocikoho a nik by nebol znevýhodnený 
- vidí problém v uvedenom texte „na vydanie parkovacej karty „Abonent“ nie je právny 

nárok“ 
Mgr. Bottka: 
- je potrebné opatrne narábať s parkovacou politikou, miest je veľmi málo, treba však začať 
G. Molnár: 
- stanovil by parkovaciu kartu abonent napr. za 150 € a každý má možnosť si ju kúpiť 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh VZN č. ......./2020 
o dočasnom parkovaní motorových vozidiel s nasledovnými pripomienkami: 

 doplnenie priľahlých ulíc v čl. 6 ods.3 písm. a), b) c) alebo zakreslenie zón 

 parkovaciu kartu „abonent“, ktorú si môže zakúpiť ktokoľvek a ktorá oprávňuje 
parkovať na všetkých 3 parkoviskách určiť: 

a) vo výške 120 €/rok a to neprenosnú na EČV  
b) vo výške 180 €/rok a to prenosnú bez EČV  

 parkovaciu kartu „rezident“ určiť vo výške 15 €/rok na prvé auto, za každé ďalšie 
auto vo výške navrhnutej mestským úradom 

 dobu spoplatnenia určiť v čase od 8.00 hod. do 17.00 hod. 
 
 
 
K bodu č. 4: 
Predĺženie kontokorentného úveru na rok 2020 

- predkladala: Ing.Katonová 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predĺženie kontokorentného úveru vo 
výške 100.000 € v zmysle predloženého návrhu bez pripomienok  
 
 
K bodu č. 5: 
Organizačno-technická príprava XXXVI. ročníka Galantských trhov v roku 
2020, poplatky za prenájom predajných zariadení a príslušenstva, návrh rozpočtu 

- predkladala: Mgr. Amrichová 
 
V úvode vedúca OKSaŽP informovala prítomných o zvýšení poplatkov za prenájom 
predajných zariadení a príslušenstva, a taktiež o zvýšení spoplatnenia kultúrnych programov. 
 
Pripomienky: 
Ing. Popluhár: 
- výška vstupného na kultúrny program sa mu nepozdáva 
- je toho názoru, že sa program neskoro riešil 
Ing. Srnka, PhD. 
- musia byť schválené finančné prostriedky, aby sa mohol riešiť program 
P. Závodský: 
- kultúrny program by sa mal vyberať podľa rozpočtu 
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P. Paška: 
- mesto sa uchádza o eurofondovú dotáciu vo výške 25.000 €, tieto finančné prostriedky 

budú viazané na Galantské trhy, v prípade úspešnosti projektu sa vstupné zníži 
Z.Gauliederová: 
- ak chceme kvalitnejší program, tak aj vstupné bude vyššie 
P. Závodský: 
- príjem sa mu nepáči, v materiáli sa nenachádza žiadna informácia ohľadom dotácie, t.j. 

môže za zmeniť celé financovanie, aj vstupné, atď., nateraz by nehlasoval 
Mgr. Amrichová: 
- výsledok podaného projektu bude známy až koncom júna, z uvedeného dôvodu informácia 

nebola zapracovaná 
- je potrebné schváliť materiál, aby aj MsKS vedelo zabezpečiť kultúrny program zmluvami 
P. Závodský: 
- nie je stotožnený s výškou vstupného na kultúrny program 
Ing. Srnka, PhD. 
- minulý rok vznikla úspora, bude vyčlenená z rozpočtu 
- ak ale chceme zachovať program, bude potrebné požiadať MsZ o dotáciu 
P. Paška: 
- informoval o tom, že Peter Kolek spomínal, že plánoval predaj lístkov v takom objeme ako 

minulý rok 
Mgr. Amrichová: 
- ak bude vstupné na úrovni minulého roka, požiada o vyčlenenie finančných prostriedkov 

z prebytku za rok 2019 
Ing. Marczibányi: 
- odporúča ponechať výšku vstupného na úrovni minulého roka 
 

Finančná komisia odporúča MsZ: 
 schváliť predložený návrh poplatkov za prenájom predajných zariadení a príslušenstva 
 ponechať výšku vstupného na úrovni minulého roka 
  rozdiel vo výške cca 15.000 € vykryť z prebytku hospodárenia za rok 2019  
 

Finančná komisia odporúča materiál opätovne predložiť na prerokovanie v mesiaci 
apríl 2020 prípadne jún 2020, kedy budú známe ďalšie premenné. 

 
 
 
K bodu č. 6: 
Multifunkčné ihrisko na sídlisku Nová Doba 

- predkladala: E. Vašáková 
 
Finančná komisia predložený materiál berie na vedomie, odporúča ho predložiť 

v čase reálneho rozpočtu. 
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K bodu č. 7: 
Informatívna správa – nájomné byty 

- predkladala: E. Vašáková 
 
 Finančná komisia berie predloženú informatívnu správu na vedomie a odporúča ju 
rozšíriť o harmonogram predpokladaných prác. 
 
 
 
K bodu č. 8: 
Informatívna správa – sanácia TC Galandia 

- predkladala: E. Vašáková 
 

Finančná komisia berie predloženú informatívnu správu na vedomie a odporúča ju 
zaktualizovať v súvislosti s informáciou o zrušenom verejnom obstarávaní a výsledkom 
nového pracovného rokovania. 

 
 

Predseda finančnej komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisii a 
ukončil zasadnutie.  
 
  
 
 
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
 
 
 
Zapisovateľka: Mgr. Katarína Kluchová 


